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Agenda:  
1. Professionalisering (G)MR en samenwerking met bestuur 
2. Jaarrekening 
3. Schoolplan 2024-2027 
4. WP Cirkels (update) 
5. Ouderavond Verrijking (update) 
6. Lenteviering (update) 
7. Geluiden van het schoolplein 

 
De belangrijkste punten staan hieronder uitgewerkt 
 

Verbeteren Governance structuur MR en GMR.  

De MR heeft als doel gesteld de professionaliteit van de MR te verbeteren. Dit betekent 
onder andere dat we met het bestuur werken aan een betere relatie en een duidelijkere en 
rechtsgeldige governance voor de school en de stichting.  
 
De MR heeft hiertoe ook een training gevolgd van de AOB i.h.k.v. goed MR-schap. Naast dat 
dit helpt in een gezamenlijke kennisbasis, nemen we de inhoudelijke leerpunten mee in de 
professionaliseringsslag.  
 
Tot slot wordt er voor het volgende schooljaar ook een financiele commissie opgericht, 
bestaande uit MR-leden (ouders en mdws) en ouders van buiten de MR. Deze commissie zal 
vier keer per jaar met directeur bedrijfsvoering afspreken om de financiële cijfers door te 
nemen. 
 
Schoolplan 2024-2028 
Het schoolplan laat zien waar de school op inzet en hoe de school het onderwijs en het 
kwaliteitsbeleid vormgeeft. Dit plan wordt eens in de vier jaar vernieuwd. Het 
gemeenschappelijke deel (BO en VO) gaat over het versterken van de gemeenschap.  
Daarnaast heeft het BO eigen ambities: rekenen, taal, verrijking, burgerschap, vakmanschap 
en ouderparticipatie. 
Het proces van het schoolplan heeft vertraging opgelopen dit betekent dat dit door Fieke 
Blaauwendraad opgepakt en afgerond gaat worden. 
 
WP-cirkels 
De MR heeft sinds dit jaar twee WP-cirkels opgericht. Dit zijn groepjes van medewerkers én 
ouders die zich inzetten om de school gezamenlijk nóg beter te maken.  

• WP-cirkel Ouderparticipatie zet zich in om de verbinding en samenwerking tussen 
ouders en medewerkers te verbeteren. Deze werkgroep is goed op weg om in het 
nieuwe jaar te starten met een aantal kleinschalige experimenten. Meer info volgt!  

• WP-cirkel Financiën zet zich in om de financiële situatie toekomstbestendig te 
maken, onder andere m.b.t. de inkomsten uit de ouderbijdrage. 

 
Lentefeest 



De organisatie hiervan loopt goed, leerpunten van vorig jaar zijn meegenomen. We zijn nog 
op zoek naar ouders die een creatieve/muzikale bijdrage willen doen tijdens het feest.  
 
Geluiden van het schoolplein: verrijking en hoogbegaafdheid op de WP 
De MR heeft aangegeven dat de verrijking en ander aanbod dat nodig is voor meer- en 
hoogbegaafde werkers aandacht behoeft op school. De MR heeft met enkele ouders 
gesproken om de behoefte op dit vlak vanuit ouders te inventariseren. HB is binnen het 
onderwijs in Nederland veelal onbelicht en de kennis erover gering. De ouders die er mee te 
maken hebben zouden graag met de school samenwerken om de kennis over HB te 
vergroten en de omgang ermee te verbeteren. De school reageert hier positief op en had 
reeds als eerste stap een ouderavond over verrijking georganiseerd op 27 mei. In het 
schoolplan 2024-2028 volgt de ambitie op dit vlak voor komende jaren.  
 


